
Schriftelijke vragen aan het college 
(vragen ingevolge artikel 46 van het reglement van orde voor de vergaderingen van de gemeenteraad van de gemeente 

Gennep) 
RG nr.: 317612 
Datum: 1 februari 2019 

Aan de voorzitter van de raad 

Steller vragen: Fake Mulder / Hans Frentz, SP Gennep 

Onderwerp: AED’s in het buitengebied 

Het college wordt verzocht de volgende vragen te beantwoorden: 
 

1. Is het college na de presentatie in Pica Mare nog steeds van mening dat er meer aandacht 
moet komen voor AED’s in het buitengebied. 

2. Is het dan niet vreemd dat voor het buitengebied dezelfde normen m.b.t. wonende 
vrijwilligers worden gehanteerd als binnen de bebouwde kom? 

3. Kan het college aangeven hoeveel kans bestaat dat er een AED in het buitengebied komt, als 
zij niet wil afwijken van de gepresenteerde norm van 15 vrijwilligers binnen een straal van 
650 meter? 

4. Is het niet beter van minder vrijwilligers in het buitengebied uit te gaan er vanuit gaande dat 
in de zomer periode ook toeristen aanwezig zijn die het aantal potentiële aantal AED 
vrijwilligers in het betreffende gebied aanzienlijk vergroot? 

5. Is het denkbaar dat er gezien de gehanteerde normen er binnen grote gebieden van ons 
buitengebied dus geen AED’s geplaatst gaan worden? 

6. Het voor de potentiële vrijwilligers in het buitengebied erg demotiverend is om te weten dat 
er in hun omgeving geen AED, op redelijke afstand, bereikbaar is, Wat te doen met deze 
vrijwilligers? 

7. Is het college bereid voor het buitengebied andere normen te hanteren dan binnen de 
bebouwde kom? 
 

Toelichting: 
 
Tijdens de raadsvergadering van 5 november 2018 is de ingediende motie over de AED’s 
aangenomen. Hierin werd speciale aandacht gevraagd voor AED’s in het buitengebied. 
 
Op dinsdag 22 januari in samenwerking tussen de gemeente en AmbulanceZorg Limburg Noord een 
informatie avond gehouden in Pica Mare. 
Daar werden tijdens de voorlichting de normen gehanteerd van minstens 15 vrijwilligers per AED 
wonend binnen een straal van 650 meter. 
In de voorlichting over deze avond werd aangegeven dat voor met name het buitengebied gezocht 
werd naar medewerkers. 
Als wij onze buitengebieden in onze gemeente bekijken is nergens aan de normen te voldoen omdat 
de woningen al vaak meerdere tientallen zo niet honderden meters van elkaar staan waardoor de 
normen nooit zullen worden gehaald. Te denken valt aan de gebieden tussen Langeven en de 
rijksgrens, tussen het oude Roepaenterrein en de rijksgrens en een gedeelte van de Looy en het 
gebied tussen Ottersum en de rijksgrens . Tussen de Langeven en de rijksgrens staan bijvoorbeeld 
maar een 15tal woningen. 
Als de normen worden gehanteerd zoals bij de voorlichting is het ondenkbaar dat in het 
buitengebied geen vrij toegankelijke AED’s zullen komen.  
De SP Gennep is van mening dat dat onaanvaardbaar is. 

Fake Mulder                           Hans Frentz              Ruud Gereads                             Rob Janssen 
 
 
 

 


